
 

Formandens beretning om bestyrelsens virke i 2022 og 2023 

Det er nu igen blevet tid til den årlige generalforsamling. PT er der ingen huse til salg og heller ikke nogle nytilflytter. 

 

Brøndrensning & Snerydning 

Vi har fået lavet vores årlige brøndrensning uden nogle bemærkninger. Som altid vil vi sætte pris på i henvender jer, hvis i 

oplever problemer med at få ledt vand væk ved større regnbyger. Snerydning har været meget begrænset dette år, så der 

er ikke noget at bemærke. Vi har dog undersøgt priser på snerydning, hvor man betaler per gang. Men dette har indtil 

videre vist sig at være ganske dyrt i forhold til hvad vi betaler pt. 

Asfalt arbejd 

Ilbro Alle’s nye asfalt sjak har været på banen igen, og har lappet lidt huller ned af vejen. Igen ser det ud til at holde ganske 

fint. Så indtil videre er det planen at blive ved med dette, for at holde udgifterne nede. Og få sparet lidt mere op til vej 

renovering. 

Fortov 

Fortovet ud for nr. 1 blev lagt om lige efter sidste års general forsamling, og indtil videre ser det ganske fint ud. Det har dog 

også hjulpet meget at de flest skraldebiler nu bakker ned af vejen, i stedet for at vende. Er der nogle der oplever problemer 

med deres fortov skal de rette henvendelse til bestyrelsen. 

Rotter 

Vi er stadigvæk plaget af rotter på vejen. Specielt ned mod Englandsvej. Så husk at sikre der ikke ligger skrald fremme, som 

rotterne kan komme til. Overvej at få kikket stikledninger igennem med kamera og evt. få strømpeforet hvis der er 

problemer. En rottespærre i kloakken kan også være en løsning for at sikre der ikke kommer rotter ind i huset. Og husk altid 

at melde det til kommunen hvis i ser en rotte på jeres grund. 
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